
IVICA LOVRIĆ:  

- Gospodine predsjedniče, gospodine gradonačelniče, gospođe i gospodo zastupnici,  

ja imam jedan prijedlog i jedno konkretno pitanje. Nadam se da je to pitanje na popisu 

dozvoljenih pitanja, ako nije ja ću se ispričati.  

……(Žamor)……  

Prvo gospodine Gradonačelniče prijedlog je da se dobro informirate. Bezbroj puta ste 

rekli u zadnjih godinu dana da zagrebačka Čistoća u posljednjih pet godina nije kupila niti 

jedno vozilo, niti jedan kamion. Ovo vam je izvješće iz medija 2018. godina, lipanj mjesec, 

kupljeno je i predstavljeno 65 novih kamiona.  

Ako vam treba informacija, ako vas vaši suradnici ne mogu dovoljno informirati javite se ja 

ću to rado učiniti.  

Što se tiče pitanja molim vas konkretno u ovom kreditu koji ste podigli za Zagrebački 

holding u iznosu od milijardu i 800 milijuna kuna od toga je nekih 150 milijuna za tekuće 

poslovanje a milijardu 652 milijuna je za pokriće odnosno refinanciranje postojećih uglavnom 

kratkoročnih ali dijelom i dugoročnih kredita. Molim vas točno u kunu koliko je tih kredita 

koji su refinancirani dignuto, dignuto za vrijeme bivše vlasti a koliko od 15. lipnja prošle 

godine do danas odnosno do 1. rujna? Evo, molim vas ako možete točno.  

Mogu vam pomoći da je to, evo oprostite mogu vam i pomoći kod odgovora. To vam 

je sadržano u ugovoru, postoji tablica u kojoj jasno stoji koji su krediti dignuti za vrijeme 

bivše vlasti, a koji su dignuti od 15. lipnja prošle godine pa do podizanja kredita. I ujedno vas 

molim da mi kažete na te, na te kredite koje je dizala bivša vlast koji su bili kratkoročni kolika 

je bila kamatna stopa i kakva,  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

da li varijabilna ili fiksna. Hvala lijepo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik. Može usmeno, može i 

drugačije.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ovo su zapravo dva pitanja što ne bi trebalo bit. Ovo su zapravo dva pitanja što po 

Poslovniku ne bi smjelo.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ja sam kao komentar prvo odnosno prijedlog a drugo je…  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ma ne, znači jedno je tema su kamioni Čistoće a druga je tema kredit.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- A pitanje je predstavljeno  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Pitanje je postavljeno oko kredita.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Da, da, da, to su te fore. Ono, to su te fore. Da, da, jesu, jesu.  

……(Istovremene upadice iz klupa)……  

 



JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Molim vas da se sada utišate da stvarno čujemo odgovor.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zastupniče Lovrić dobrodošli u Gradsku skupštinu.  

 

IVICA LOVRIĆ iz klupe:  

- Hvala lijepo.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ono što, kad već dajete informacije da onda i ja vas informiram. Znači ono što sam 

ja rekao u lipnju ove godine kada je došlo do problema s odvozom otpada jest da 5 godina 

nisu kupljeni kamioni za odvoz otpada. To sam rekao. E sad vi mi puštate članak iz lipnja 

2018. gdje je kupljeno, znači prije četiri godine, prije toga, četiri godine prije toga gdje je 

kupljeno 60 vozila.  

Isto tako manipulirate gdje kažete 60 vozila a od tih 60 vozila 18 vozila, 18 vozila se odnosi 

na odvoz otpada. 18 od 60. Jer ono što sam ja govorio su bila konkretno vozila za odvoz 

otpada.  

Pa da onda odmah i ja vas nešto pitam, znači četiri godine, četiri godine nije bilo 

kamiona za odvoz otpada. Pa mi odmah možete i odgovorit da ja vas nešto pitam. 2020. 

godine kao što vrlo dobro znate je bio pripremljen natječaj za kupnju novih kamiona za odvoz 

otpada jer se već tada vidjelo da je zastario ukupni vozni park i da su povećani kapaciteti i 

zašto se 2020. godine već pripremljeni natječaj nije obavio i 2020. krenulo u kupovinu novih, 

novih vozila?  

Što smo mi sada napravili tek kad smo uspjeli refinancirati te dugove koje ste postavili pitanje 

i tek sada možemo uopće imati javne nabave na koje će nam se uopće netko javljat za 

kupovinu preko leasinga na pet godina novih kamiona. A paralelno s time smo unajmili 15 do 

20 čini mi se kamiona dok ti novi ne dođu u kupovinu. Pa recite vi meni  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

zašto 2020. već pripremljeni natječaj niste tada kupili  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- jer ste već tada je bilo jasno da su potrebni.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče. Dodatno objašnjenje je zatražio zastupnik Lovrić.  

No ovaj dio našeg rada je, se svodi na to da zastupnici pitaju gradonačelnika  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- Da.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- a ne gradonačelnik zastupnike al' ovo smo shvatili kao komentar u odnosu na 

komentar koji ste vi dali u početku.  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- Gospodine gradonačelniče ali niste mi odgovorili na pitanje.  



……(Nerazumljive upadice)……  

Niste odgovorili na pitanje. Vi ste postavljali pitanja meni. Pa ja bi molio da 

gradonačelnik odgovori pa da nakon toga mogu ja nešto reći. Je li to moguće?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ne može. …… zahtjev za…  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- Ali zašto nije, zašto vi predsjedniče niste zatražili od gradonačelnika da odgovori na 

pitanje?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Evo sad će on odgovorit ako želi. Ja ne mogu od njega…  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- Da, ali ja nakon tog odgovora želim, jer znam da, znate zašto… 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Možete zatražiti pisano onda.  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- Ali znate zašto gradonačelnik nije odgovorio? Zato što ne zna odgovor. Da zna 

odgovorio bi.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ iz klupe:  

- Sad ću vam odgovorit.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gradonačelnik može odgovoriti usmeno i pisano.  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- Ne, sad ću vam ja reći. Ne trebate jer vi to ne znate.  

Znači u sastavnom dijelu ugovora vam stoji, stoji vam vrlo jasno. Izbjegli ste 

gradonačelniče odgovor međutim drugi put se bolje pripremite.  

Znači u ovom kreditu koji je podignut od milijardu i 652 milijuna koji je za 

refinanciranje postojećih obveza znate koliko su krediti, koliko su krediti bivše uprave 

Holdinga, od prije 15. lipnja prošle godine? Znate koliko? 340 milijuna. 341 milijun. A 

milijardu, milijardu 311 milijuna kuna su podigle vaše uprave od 15. lipnja prošle godine do 

1. rujna ove godine. Sve vam piše. To je sastavni dio ugovora. Ja ću to nakon, nakon, u pauzi 

obavijestiti i medije i novinare.  

Prema tome gradonačelniče niste se dobro, žalosno je da niste pročitali ugovor koji 

ima nekih 70 stranica, a to je najveće zaduženje Grada Zagreba u njegovoj povijesti nakon 

emitiranja obveznica na londonskoj burzi. To je jedno.  

Drugo, na te kredite koje ste vi refinancirali bila je fiksna kamata od 1,7%. Dizala ih je 

bivša uprava Holdinga. A vama je danas gotovo 5,5%.  

Evo, još će se o tom kreditu, neće vam samo gospodin Predovan svaku sjednicu 

postavljat ta pitanja nego mnogi od nas a vjerojatno i neki drugi. Hvala lijepo.  

 

 

 



JOŠKO KLISOVIĆ:  

- …zastupniče. Hvala zastupniče. Samo trenutak. …… …… odgovor će dat, dakle 

dodatno pojašnjenje gradonačelnik. Izvolite.   

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zastupniče Lovrić, ja imam dva puta pravo odgovoriti. Tako da sam čekao, 

odgovorio sam u prvom odgovoru na kamione a sad ću odgovorit na kredit. Sad ću… 

Nemojte mi upadat u riječ! Nemojte mi upadat u riječ.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Bez upadanja jer stvarno će opomene bit za svako upadanje ili smetanje govornika. 

Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači vi apsolutno manipulirate kako ja to još nikad nisam vidio, ni jednu osobu koja 

manipulira podacima na ovaj način.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- …… opomena sada vama.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači samo da objasnim. Znači vi tvrdite da je nova uprava Holdinga zadužila 

Holding za više od stare uprave. Znači, znači to je vrlo lako provjeriti da je obična laž. Laž! 

Zato što je ukupno, ukupno zaduženje Holdinga bilo oko 5 milijardi kuna kad smo došli na 

vlast i ukupno zaduženje Holdinga zajedno s obveznicama i svim kreditima je i sada oko 5 

milijardi kuna. Znači vi ne znate ni čitati ugovor pa ste onda zanavljanje kratkoročnih kredita, 

obnovu kratkoročnih kredita koje je prethodna uprava, prethodna uprava digla protumačili 

kao novo zaduženje. Isto kao što i refinanciranje starog zaduženja tumačite kao novo 

zaduženje. Pa provjerite kolika je ukupna zaduženost Zagrebačkog holdinga bila kad smo 

došli na vlast i kolika je ukupna zaduženost Holdinga sada.  

……(Žamor)……  

Znači ono, kakve, znači kakve su to gluposti ono? Kakve su to gluposti ono? Znači to 

ja ne mogu vjerovat. Znači da li se može, znači…  

……(Žamor)……  

Pa šta je ovo sada? Šta je ovo sada? Ja vam odgovaram izvolite me slušat isto kao što 

sam ja morao slušat vas.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dakle zastupnik ima pravo priči i pitati za određene stvari. Pitao je i u redu je. Nije 

ometao raspravu.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači obična je manipulacija da je stara uprava povećala ukupno zaduženje 

Holdinga. Ponavljam zaduženje Holdinga je otprilike isto. Novo zaduženje je isključivo za 

otpremnine za smanjivanje broja zaposlenika u Holdingu kako bi se napravilo restrukturiranje 

i kako bi se spasio Holding od bankrota koji ste nam skoro, koji se skoro dogodio jer je u 

takvom Holding bio stanju kad ste nam ga ostavili.  

Ali nije ni čudo što vi to ne znate i uopće niti ne razumijete jer ste bili takav  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  



pročelnik za obrazovanje i tako ste i škole obnavljali pa je Ministarstvo kulture moralo 

međunarodnu komisiju pozvat za škole koje ste išli obnavljat za koje nije bilo ni 

konzervatorskih uvjeta  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

-  Hvala lijepo. Vrijeme je isteklo.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- se moralo zaustavljati radove. To nije čudo.  

 


